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Abstract (en)
[origin: US2020239214A1] Pressure relief valve of a packaging container, comprising: a main body (2) with an edge region (3) and with a sealing
face (4), wherein the edge region (3) is connectable in sealing fashion to a wall (10) of a packaging container (100) and wherein at least one
passage opening (51) is formed in the sealing face (4), said passage opening extending through the main body (2), a first diaphragm (6) that is
arranged over the passage opening (51) and at least partly covers the sealing face (4), a second diaphragm (7) that at least partly covers the first
diaphragm (6), and a fluid (8) that is applied to the sealing face (4) and by means of which fluid the first diaphragm (6) is held on the sealing face (4)
in floating fashion.

Abstract (de)
Überdruckventil eines Verpackungsbehälters, umfassend: einen Grundkörper (2) mit einem Randbereich (3) und mit einer Dichtfläche (4),
wobei der Randbereich (3) mit einer Wand (10) eines Verpackungsbehälters (100) abdichtend verbindbar ist, und wobei in der Dichtfläche (4)
zumindest eine Durchgangsöffnung (51) ausgebildet ist, welche sich durch den Grundkörper (2) erstreckt, eine erste Membran (6), welche über der
Durchgangsöffnung (51) angeordnet ist und die Dichtfläche (4) zumindest teilweise überdeckt, eine zweite Membran (7), welche die erste Membran
(6) zumindest teilweise überdeckt, und ein Fluid (8), welches auf die Dichtfläche (4) aufgebracht ist und mittels welchem die erste Membran (6)
schwimmend auf der Dichtfläche (4) gehalten ist.
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